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PROTOKOLL  
 

Møtetype: Formøte med Guvernør og aftenmøte etterpå med medlemmer og deres 

  ektefeller/samboere 

Møtested: Kulturhuset, Åkrehamn og Åkrehamn Kystmuseum 

Møtedato: Tirsdag 1. november 2022   Tid:  Klokken 17:30 – 20:30  

Til stede: Morten Sørensen   president og kasserer  

  Kjell Ferkingstad   innkomne president 

  Marianne Fagerland  sekretær 

Jon Salhus styremedlem I + fungerende leder 

samfunnskomiteen 

  Teis Kvilhaug   styremedlem II 

  Tove Lise Johannessen  past president + leder internasjonal 

        komite 

  Bjørn Rismyhr   AG3 og leder informasjonskomiteen 

  Vidar Tveit    leder medlemskapskomiteen 

Inviterte: Odd Henry Hommedal  Guvernør D2250    

Forfall: Dagrun Haga Lier   leder samfunnskomiteen 

  

 

FORMØTE PÅ KULTURHUSET I ÅKREHAMN (17:30 – 18:40) – 9 fremmøtte 

- Presidenten ønsket alle velkomne til formøte med Guvernøren. 

- Presidenten informerte kort om alle aktivitetene som klubben har hatt i dette 

Rotary-året. Dette er kort fortalt: Polio-pluss aksjon som gav kr 5.400 fra stand på 

Amfi-senteret, klubben har vært på bedriftsbesøk, hatt eksterne og interne 

foredragsholdere, vært på tur i marka, arbeidet i sansehagen på Fredheim, har 

sendt ut utvekslingsstudent (Gunvor Bore) til Canada og fått utvekslingsstudent 

fra samme land (Owen MacPherson), hatt klubbmøter med ferieprat og 

utlodning. Videre så har klubben tatt mer aktivt bruk av hjemmesiden for å 

informere medlemmene hvor alle styrereferater, årsmøtepapirer, informasjon fra 

RI, Distrikt og klubb ligger under fanen Medlems info, uten videre pålogging. 

Dette året er også første året hvor klubben har et årsmøte samlet for regnskap, 

budsjett og valg. 

- Leder av internasjonal komite fortalte om utfordringer med å skaffe 

vertsfamilier, og om erfaringene med å ta imot vår innkomne utvekslingsstudent. 

Dette har gått veldig bra med en hyggelig og omgjengelig student, som stiller 

opp og er engasjert i aktiviteter som tilbys han. Owen spiller også sekkepipe, og 

vi har stor glede av hans kvaliteter på dette instrumentet.  

Vår utsendte utvekslingsstudent har sendt oss et reisebrev fra Canada. Dette 

ligger på vår hjemmeside. Gunvor kommer fra Vormedal og dermed ikke fra 

vårt egentlige nærområde. Det har vært utfordringer med å få lokale søkere, så 

der må vi bli bedre på markedsføring. 
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- Vikarierende leder av samfunnskomiteen informerte om arbeidet med oppsett av 

klubbens program. Her prøver de å være godt i forkant – gjerne de neste 3 

månedene – slik at medlemmene kan forberede seg på hva som kommer. Det 

kommer stadige forslag fra medlemmene om temaer, noe som er veldig bra. 

Utfordringen komiteen har er hvis det kommer noe i veien med besøk fra ekstern 

foredragsholder eller behov for utsettelse av bedriftsbesøk. Å gjøre endringer i 

programmet i siste liten er ikke ønskelig. 

- Leder av medlemskapskomiteen informerte om prosessen med opptak av nye 

medlemmer. Dette skapte stort engasjement rundt bordet. Her var det flere 

meninger om prosessen og om det var noe som klubben burde endre på. 

Guvernøren anbefalte å se på de nye retningslinjene fra RI og se om det var 

mulig å gjøre tilpasninger herfra i eget reglement. 

- Informasjonskomiteen så for seg i 2022-23 å jobbe med oppdatering av 

Rotaryskolen i høst. Det ble tatt kontakt med guvernør Claus Feyling (2021-22) 

som kunne fortelle at en slik oppdatering var planlagt å skje i Norfo. Senere ble 

det meddelt at det likevel ikke ville skje, men at man ville etablere Rotary 

Leadership Institute (RLI) i D-2250, først i Sør-Rogaland (Sola) til våren 2023, 

senere i Bergen. RLI vil arrangeres over tre dager, en lørdag hver måned.  

 

 

AFTENMØTE PÅ ÅKREHAMN KYSTMUSEUM (19:00 – 20:30) – 26 fremmøtte 

- Presidenten ønsket alle sammen velkommen – guvernør Odd Henry Hommedal, 

AG3 Bjørn Rismyhr, klubbens medlemmer med ektefeller/samboere, samt andre 

venner av Rotary. 

- Presidenten informerte kort om resultatet av vår Polio aksjon som gav kr 5.400,- 

til bekjempelse av Polio. Deretter litt kort om kveldens program. 

- Alle stemte så i med Rotary-sangen. 

- Bjarne Velde takket for blomsteroppmerksomheten han fikk til sin 90-års dag, 

samt takk til alle som fant veien hjem til han på dagen sin. 

- Guvernøren holdt en PPT-presentasjon for forsamlingen. Fokus først på seg selv, 

og deretter på Rotary og arbeidet som gjøres i distriktet og i RI. 

- Det ble tatt opp 2 nye medlemmer i klubben. Dette er Ole Kristian Sevland og 

Kjell Arvid Svendsen. Prosessen ble høytidelig gjennomført hvor faddere fortalte 

kort om de nye medlemmene, litt informasjon fra presidenten, guvernøren satte 

Rotary-nåler på jakkekragene, de nye medlemmene fikk hvert sitt 

«opptaksdokument», før det hele ble avsluttet med bifall fra salen. 

- Bord-vers, Guvernørens skål, og Kongens skål. 

- Kveldens servering var flotte smørbrød («høge sjever»), kaffe, brus og vann. 

- Ny sang! Godt å få renset strupen litt. 

- Guvernøren overleverte gaver fra verdenspresidenten til klubbpresidenten (året 

Rotary-slips samt årets vimpel). 
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- Avslutning hvor presidenten takket alle for frammøte. Samtidig informerte han 

om kommende allehelgensdag på søndag hvor Rotary er spesielt engasjert, samt 

om hva som skal skje på neste klubbmøte. 

- Vel hjem. 

 

___________________________________________________________________________ 

Referent fra møtet: President Morten Sørensen, 3. november 2022 

___________________________________________________________________________ 


